

**Minutes Spring meeting of the Board/Proces verbal de la Reünion du Comité Directeur**

(Alassio 09-04-2011)

Were present / étaient présentes:

Flemming Jensin, President, Mike Pegg, Vice President, Loek van Tiggelen, General Secretary, Klaus Eschbach, Treasurer, Ingela Eriksson, Fabio Ballauco, Bruno Fernandez, Patrice Haulotte, Barnabás Novák, Ljubo Živkovič and Joseph Cantarelli.

0. President Flemming Jensin welcomes all Board members.

Président Flemming Jensin souhaite bienvenu aux tous membres du Comité Directeur

1. Minutes / Proces verbal CEP Congres (Ljubljana 19-08-2010)

Approved / accepté

2. Moral report 2010 / Rapport moral 2010

Approved / accepté.

3. Plan CEP 2011 (calendar / calendre website)

Approved / accepté

4. Actual financial situation CEP / Bilan financier CEP actuel

Treasurer Klaus Eschbach informed the Board about the actual situation and handed out the relevant documents (attachments)

He kindly asks the federations to do their payments by using the IBAN number.

Fabio Ballauco member of the Board, proposes to install a Marketing Committee CEP

The Board agrees. The new CEP Marketing Committee (Fabio Ballauco, Ljubo Zivkovic and Barnabas Novak) will work out a starting document for next Congress in Sweden.

Vice President Mike Pegg put in discussion the increase of the membership fee. Treasurer Klaus Eschbach indicates that for this moment there is no necessity. The majority of the Board decided not to increase now but to wait the moment the CEP makes serious plan for new activities.

Trésorier Klaus Eschbach informe le Comité Directeur sur le bilan financier actuel.

Il demande encore une fois tous les federations d'utiliser le numero IBAN pour leurs payements.

Fabio Ballauco, member du Comité Directeur, propose d'installer un Comité Marketing CEP

Le Comité Directeur est d'accord. Le nouveau Marketing Comité CEP (Fabio Ballauco, Ljubo Zivkovic et Barnabas Novak) preparont un premier rapportage pour le prochain Congres en Suède.

Vice Président Mike Pegg propose de discuter la cotisation de la CEP. Tresorier Klaus Eschbach informe le Comité Directeur que'il n'y a pas une necessité pour le moment. Le Comité Directeur decide de ne pas augmenter la cotisation mais d'attendre le moment que la CEP commence avec des nouvelles activités.

5. Report financial auditors / rapport des verificateurs

The report made by Michael Tekath (Croatie) will be sent to all federations

The Congres has to vote for two new auditors.

Le rapport fait par Michael Tekath (Croatie) sera envoyé directement aux federations. Le Congres doit voter pour deux nouveaux verificateurs.

## CONFEDERATION EUROPEENNE DE PETANQUE

### 6. Espoirs 2011

The results will be published on the CEP web site.

Les résultats seront publiés sur le web site CEP

### 7. The winners of the first round will be the host clubs for the second round.

For the finals of the Euro Cup for Clubs the Board made the decision to accept 4 qualified teams + the team of Luxemburg (host federation). There will be played only in doublettes and triplettes. There is € 4500,- for the organizing federation related to the rules of the finals (CEPwebsite/documents)

The Board, concerning the total number of new and actualized rules, decided to change the composition of the technical commission of the CEP. The members of the new technical commission are Mike Pegg, Klaus Eschbach, Patrice Haulotte, Joseph Cantarelli and Jean-Yves Peronnet.

Les vainqueurs du premier tour des qualifications seront les club hôtes pour le deuxième tour. La phase finale sera jouée par 4 clubs qualifiés + le club hôte Luxembourg. On joue seulement doublettes et triplettes. La fédération hôte recevra € 4500, - pour l'organisation des finales (CEPwebsite/documents).

Le Comité Directeur, concernant le total des changements et actualisations des règlements, décide de changer la composition du comité technique de la CEP. Dans la nouvelle composition il y aura les membres Mike Pegg, Klaus Eschbach, Patrice Haulotte, Joseph Cantarelli et Jean-Yves Peronnet.

### 8. Drawing Euro Cup 2011.

Tirage coupe d'Europe 2011

Publication CEPwebsite

### 9. Examination of International Umpires / examination des arbitres internationaux. The Board of the CEP

Comme le Comité Directeur de la CEP a déjà expliqué pendant la réunion avec le Comité Exécutive de la FIPJP (28-04-2010) le Comité Directeur CEP ne veut pas introduire un « arbitre Européenne », mais veut bien travailler ensemble avec la FIPJP. La CEP demandait la FIPJP la possibilité d'organiser ses examens pour arbitres internationaux en coopération avec la CEP en Europe pendant les Championnats Européennes. La FIPJP était en principe d'accord et voudrait développer un tel examen avec la CEP.

Le Comité Directeur CEP était étonné par votre introduction du terme « diplôme d'arbitre continental » par la FIPJP pendant leur Congrès en 2010. Le Comité Directeur CEP tient son point de vue comme discuté à Paris en 2010 et espère que la FIPJP veut tenir sa promesse donnée à Paris.

As the Board of the CEP already explained in the special meeting with the Executive Committee of the FIPJP (Paris, 28 -04-2010) The CEP does not want to create a kind of European umpire, but likes to cooperate with the FIPJP and ask the FIPJP to accept and to introduce examinations for international Umpires (FIPJP level) during European championships. CEP and FIPJP agreed with that idea and agreed to work on that in the near future. That is why the Board of the CEP was really astonished seeing the FIPJP introduced the term "continental referee diploma" during their Congress in 2010.

The CEP Board resists on their point of view and hopes the FIPJP will keep their promise as made in Paris.

10. Mr. Peter Bolin (Sweden) is assigned by the CEP as international umpire in Göteborg (EC Men/Sweden) and in Roskilde (EC Espoirs/Denmark).
11. Mrs Ingela Eriksson, member of the Board has worked out a schedule of the CEP Board organization. The Schedule facilitated the discussion about the tasks of the Board members and will be actualized now by Ingela.
12. CEP web site  
Mr. Mike Pegg, Vice Président and Mr. Ljubo Zivkovic, member of the Board will work together on the building of a new CEP web site. The first presentation of this site is in our Congress in Göteborg.

M. Mike Pegg, Vice Président et M. Ljubo Zivkovic, membre du Comité Directeur préparent ensemble un nouveau CEP web site. La première présentation sera à Göteborg pendant le Congrès CEP.

13. The European Championship for Youth and Women 2012 will be held 31/10 – 5/11 in Gent (Belgium)  
Le Championnat Européenne Juniors et Féminine sera a Gand (Belgique) du 31/10 – 5/11.
14. European Championship for Veterans / Championnat Européennes pour Vétérans  
The Board discussed about the proposal of Denmark supported by other fédérations to organize a European Championship for Veterans. The Board will propose the Congress to decide about a first championship in 2012.

Le Comité Directeur a discuté sur la proposition de Danemark d'organiser aussi un Championnat Européenne pour Vétérans. Le Comité Directeur proposera le Congrès de faire une décision pour organiser un tel événement en 2012.

15. The Swedish federation will inform the fédérations about the Championship for men in Göteborg (august 2011)  
This championship will also be considered as the possibility of qualification of European fédérations for the World Championship 2012 organized by the FIPJP in Marseille.  
The first 16 (A) are direct qualified + the first 8 from B and the Actual World Champion will complete the list of qualified fédérations. The numbers 9, 10 and 11 (B) will be assigned as reserves. The qualified fédérations are obligated to inform the CEP immediately after the Championship when they do not want to participate on the World Championship in 2012. The qualified fédérations for the World Championship in 2012 who did accept their participation are responsible themselves for their registration to the World Championship.

La Fédération Suédoise informera les fédérations sur le Championnat Européenne Masculin a Göteborg en août 2011.

Ce Championnat ouvrira aussi la qualification des fédérations Européennes pour participer au Championnat du Monde organisé par la FIPJP en Marseille 2012. Les premières 16 (A) seront qualifiées direct et les 8 meilleurs de B plus le Champion du monde actuel compléteront la liste. Les numéros 9, 10 et 12 (B) seront assignés comme réserves. Les fédérations qualifiées sont obligés d'informer la CEP immédiatement après ce Championnat Européenne masculin quand ils ne peuvent pas participer au Championnat du Monde en 2012. Les fédérations qualifiées pour le Championnat de Monde 2012 et qui ont accepté leur participation sont responsables pour l'enregistrement au Championnat du Monde.

16. Next Spring meeting of the Board will be held in Paris on the 14th of April 2012.  
Prochain réunion du Comité Directeur sera à Paris le 14 April 2012.